



Referat

Bestyrelsesmøde i Vejle Cykel Motion, den 21.09.22 kl. 18.30

Deltagere:

- Heinrich Gæbe
- Bent Pedersen
- Per Jensen
- **Dennis Ludvigsen - afbud**
- Roland Christiansen (ref)
- Litta Lauth (1. sup)
- Bo Gindesgaard (2. sup)

Mødested: Klubhuset

Referat

- 1) Opfølgning på referat/beslutninger fra sidste møde (15.08.22)

Godkendt, med den bemærkning, at Nordea-fonden har givet afslag.

- 2) Ny-konstituering af bestyrelsen.

- Dennis Ludvigsen har i besked af 06.09.22 meddelt bestyrelsen, at han af private årsager ønsker at udtræde af bestyrelsen med virkning fra samme dato. Bestyrelsen har taget dette til efterretning.

Litta indtræder i bestyrelsen, og Bo er herefter 1. suppleant.



- Fordeling af Dennis opgaver

I første omgang tager Litta kontakt til Dennis med henblik på at få et overblik over opgaverne, som fordeles senest på førstkommende bestyrelsesmøde den 31. oktober 2022

- 3) Økonomi - status, v. Per.

Per gav en orientering vedr. klubbens økonomi samt Grejsdalsløbet.

Økonomien i Vejle Cykel Motion ser positiv ud. Det er her ultimo september bestyrelsens forventning, at klubben runder nytår med en egenkapital på den gode side af ½ mio. kr.

- 4) Proces forud for budget 2023.

Budgetprocessen blev kort drøftet. Hvilke forudsætninger skal vi lægge ind i budgettet?

Punktet drøftes på næste bestyrelsesmøde

- 5) Fastlæggelse af dato for generalforsamling 2023.

Datoen er torsdag den 23. februar 2022, alternativt den 20. eller 21. februar. Heinrich kontakter Lars Dahl Nielsen med henblik på dirigentrollen.

- 6) Status ift MTB-klubben efter aflyst møde den 22.08.22.

Heinrich tager kontakt til MTB-klubben.

- 7) Bestyrelses- og Klubudvikling.

Med udgangspunkt i "Vil I udvikle jeres forening"-mail fra Heinrich til bestyrelsen den 24.08.22 og Rolands notat af 14.09.22 drøftes klubudvikling, herunder specifikt bestyrelsesudvikling.

Bilag: "Sensommer-refleksioner".

Emnet drøftedes. Roland inviterer Preben Egeskov fra DGI til møde den 07.11.22, kl. 19:00.



8) Endelig status drejebøger/opgavebeskrivelser for:

- a) Klubbturendvalget (Heinrich)
- b) Klubafteendvalget (Per)
- c) Nye medlemmer udvalget (Litta)
- d) Langturendvalget (Bo)
- e) Arrangementsudvalget (Bent)
- f) Klubhusudvalg (Roland)
- g) Graveludvalget (Bo)
- h) Løbsudvalget (Per)

Drejebøgerne skal gøres færdige senest den 15.10.22. Når den enkelte drejebog er færdig, sendes den til sekretæren (Roland).

9) Nyt klubhusudvalg

Med udgangspunkt i referatet fra bestyrelsesmødet den 15.08.22 fortsættes drøftelsen.

Heinrich tager kontakt til emner til udvalget. Roland sender drejebog til Heinrich.

Roland har indhentet tilbud fra Zederkof og distribuerer disse til bestyrelsen. Vi taler 20 borde og 120 stole.

10) Indledende drøftelse af "Cykeltøj 2023"

Tilbud på trøje, lang trøje og vest indhentes hos Marcello Bergamo. Roland har den.

11) Min Forening / Ny hjemmeside v. Per.

Drøftedes.

12) PA TDF-leget på 9.240 kr. - fordeling?

Beløbet fordeles 50/50 til VCK og MTB-klubben. Per eksekverer.



13) Conventus

Per orienterede om Conventus' status.

14) Klubfest, lørdag den 05.11.22

Godkendelse af budget

*Godkendt, med den tilføjelse at medlemmer betaler 100 kr og ikke-medlemmer betaler kostprisen.
Bent adviserer udvalget.*

15) Officiel indvielse af nyt klubhus.

Status?

Klubfesten er den officielle åbning.

16) Fællesmøde med Grejsdalsløbet den 31.10.22

Udvalget er inviteret.

17) VM i kørestolsrugby, v. Heinrich

VCM's medlemmer er inviteret til at være frivillige hjælpere til VM i Para-rugby. Link til tilmelding lægges op på Facebook. Litta lægger op.

18) Punkter til næste møde - 31.10.22

Møde med Grejsdalsløbsudvalget.

Opfølgning drejebøger

Indspark til budget

Klargøring til Preben

Borde og stole - beslutning om indkøb

Cykeltøj



19) Eventuelt

Vintertræning tirsdag drøftedes.

Vi påtænker 2 grupper denne vinter.

220922/rc